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W zwiqzku z otrzymonym projektem budietu miosta Wloclowek no 2019r oraz w
nowtqzoniu do proaby zloionej w dniu 19.09.201gr w imieniu mieszkohc6w budvnku
konlunolnego Kujowsko 19 przez poistwo i moim wnioskiem z
dnio 25.09 2018r o ,,Posadzenie iywoplotu np, zimozielonego formowanego -krzew6w lub
innej zieleni wzdlui pierwszych klatek od strony botkon'w /tytu budynku/ Kujawsko 19.,'

L!prze,Jtnte proszq o udzielenie informocji:

t:y tu kwocie zrplonowonej w wysokoici 1 794 253 zl aJgtej w projekcie bud)etu mrosta
l;y'loclctutek 20ig roku, ktory otrzymolem w Dz)ole gaT Gospodorko Komunalno i achrono
Srodowisko, Ro:dzioi g0004 rJirzytnonie ztereni w mi.stach i gminoch zr tub w innej pozyclr
iit ojL'ktu '"vvdotkotc pt'zyszrorocznego bud2etu miosto wloclawek, uwzglqdniono zostalok\\'otu inimrlna 20-30 tys. zr no reori2aciq w/w przedsiqwzigcio-wniosku ntieszkancow
budynku komunolnego Kujowsko 79 ulotwioiqcego iycie i Junkcjonowonie zomieszkiwonio
s polecznoic i I oka I nych.

Przypomne ie w dotychczosowej korespondencji zapewnil pan mieszkohc6w i mnie ,
ie uwzglqdni w/w proibq o wykonanie tegoi zodonio w przygotowywonym projekcie budietu
rniosto Wloclawek 2079 roku tym bordziej, ie jest to mola kwota irodk1w finonsowych,
kloro by zagrczilo reolizocji przyszlorocznego budietu miosta.

Rowniet w/w zodnie zgloszone byly przez mieszkaicow podczos spotkonio pono
Prezydenta z mieszkoicomi Osiedla poludnie w dniu i,g.04.20Jg toku .

Proszq o udzielenie odpowiedzi czy uwzglqdnione zostolo Vw zadonie.

Z powoioniem


